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محمدبیگی رییس فراکسیون زنان مجلس دوازدهم شد
ظهر امروز انتخابات هیات رییس�ه فراکس�یون زنان 
مجل�س دوازده�م برگزار ش�د که براس�اس آن فاطمه 

محمدبیگی به عنوان رییس فراکسیون انتخاب شد.
به گزارش ایسنا امروز اولین جلسه  فراکسیون زنان مجلس 
دوازده��م برای برگزاری انتخابات هیات رئیس��ه فراکس��یون 
برگزار شد. بر این اساس، فاطمه محمدبیگی نماینده قزوین به 
عنوان رئیس و سمیه رفیعی نماینده تهران و فاطمه مقصودی 
نماینده بروجرد به ترتیب به عنوان نواب رییس انتخاب شدند. 
عالیه زمانی کیاس��ری نماینده س��اری به عنوان دبیر و سارا فلاحی نماینده ایلام به عنوان سخنگوی فراکسیون 

انتخاب شدند. 

رئی�س س�تاد انتخابات�ی پزش�کیان گف�ت: 
جدی تری�ن رقی�ب پزش�کیان در بی�ن رقبای 
اصولگ�را قالیب�اف اس�ت، ایش�ان در بی�ن ۵ 
در  را  اول  رتب�ه  اصولگرای�ان  کاندیداه�ای 

نظرسنجی ها دارد.
به گ��زارش خبرگزاری خبرآنلای��ن، علی عبدالعلی 
زاده رییس س��تاد انتخاباتی مس��عود پزشکیان نامزد 
چهارمین دوره انتخابات ریاست جمهوری، صبح امروز 
در نشس��ت خبری که در ستاد مرکزی این کاندیدای 

انتخابات برگزار شد، سخنرانی کرد.
اهم سخنان وی را به نقل از جماران، اعتمادآنلاین، 

تسنیم و ... بخوانید.
*در مناظ��ره فقط آقای پزش��کیان بود که از تغییر 

صحبت  کرد .
* بیش از ۸۰ درصد اقتصاد کشور ما دست  دولتی، 
خصولتی و حکومتی ها است و بخش خصوصی خیلی 

جایگاهی در این مسأله ندارد.
*در مناظ��ره فقط آقای پزش��کیان بود که از تغییر 
صحبت  کرد و دو نفر گفتند راه  آقای رئیس��ی را ادامه  

می دهند.
*راه آقای رئیس��ی این بود که وقتی رئیس جمهور 
شد قیمت دلار چقدر بود و چقدر شد؟ اگر این راه را 
ادامه بدهیم، چهار سال بعد برابری  قیمت دلار با ریال 

از ۱۰۰ هزار تومان هم  گذشته است.
*آراء خاکس��تری فعلا نمی خواهن��د رأی بدهند و 

باید شور انتخابات ایجاد شود.
*هرک��دام از مناظره ها می تواند فرصتی برای ایجاد 

شور بیشتر باشد.
*هرکدام از نامزدها که بتواند کلیدواژه های محبوب 
رأی خاکستری را مطرح کند، به شور انتخاباتی کمک  

می کند.
*امیدواریم میزان مش��ارکت مردم در روزهای آخر 

تبلیغات از ۶۵ درصد بالاتر برود.
*چرا با رفتار غیرقانونی موجب  شده ایم که  خانم ها 
از نق��ض قانون  حمایت کنند؟ پوش��ش  ی��ک مقوله 
فرهنگی است و نهادهای فرهنگی که این همه  پول از 
دولت  می گیرند، چه برنامه ای برای  حجاب داشته اند؟ 
اینکه با مردم برخورد کنیم آخرین گزینه اس��ت؛ آن 

هم نه برخورد نظامی.

*این »بی حجاب��ی« از یک نقصی بیرون زده بروید 
آن را اصلاح کنید.

*آی��ا قانون اجازه داده دخت��ر مردم را در خیابان با 
خشونت سوار یک ون کنند و بروند؟

*حجاب مقوله فرهنگی است یا پلیسی و امنیتی؟ 
چرا باید به پلیس که مامور امنیت کشور است دستور 
می دهی��م برو با »بی حجاب��ی« برخورد کن. حجاب و 
پوشش یک مقوله فرهنگی است. دستگاه های فرهنگی 
که این همه پول  از دولت و حکومت می گیرند چه کار 
کردن��د؟ چند تا بنر و عکس زدن درباره حجاب ش��د 

کار فرهنگی؟
*باید به توافقی برسیم که  به  انزوای تحمیلی پایان 

بدهیم و بتوانیم با دنیا کار کنیم.
*راه نجات کشور بالا بردن  آگاهی مردم است.

*ما ت��ا به امروز ۲ جهش در نظرس��نجی ها دربارۀ 
آقای پزشکیان داشتیم. بعد از دیداری که با دانشجوها 
داش��تند دوباره یک جهش زیادی را ش��اهد بودیم و 

همین شیب ۲-۳ درصدی ادامه پیدا می کند.
*طبق نظرسنجی های رسمی که به ما اعلام کردند 

تا به امروز رقیب جدی ما آقای قالیباف است.
*فضای مجازی در این دوره خیلی خوب در خدمت 
نامزده��ا ق��رار گرفته. ما هم چند گ��روه فعال فضای 
مجازی تشکیل داده ایم که بخشی از ماموریتشان این 
اس��ت که به ابهاماتی که دربارۀ آقای پزشکیان هست 

پاسخ بدهند.

اس�تاد اقتصاد دانشگاه گفت: در مجموع نمره 
خوبی ب�ه مناظره اول نمی ده�م؛ فکر می کردم 
مناظ�ره اقتص�ادی قوی تر برگزار می ش�ود، در 

حالیکه طولانی و ملال آور بود.
محمد خوش چهره در گفت وگو با ایس��نا در ارزیابی 
از اولین مناظره اقتصادی نامزدهای انتخابات ریاست 
جمهوری، اظهار کرد: در مجموع پرس��ش ها در سطح 
توانمن��دی فردی که می خواهد رئیس جمهور ش��ود، 
نبود و نوع اجرای مناظره هم به گونه ای نبود که مردم 
به جمع بندی برس��ند که آیا به س��والات پاسخ  داده 
ش��د یا نه. برای مخاطب عام، ای��ن مناظره پیام لازم 
را نداش��ت و بیشتر بیانیه خوانی و اظهارنظر کلی بود؛ 
در حقیق��ت نامزدها فقط دغدغه ه��ا و تمایلات خود 
را مط��رح کردند. وی ادام��ه داد: در موضوع اقتصادی 
که مس��اله مهم کشور است، پرسش ها و پاسخ ها باید 
متفاوت باش��د. فارغ از اینکه چه کسی چه گفت، من 
در مجموع نم��ره خوبی به این مناظره نمی دهم. فکر 
می ک��ردم مناظره اقتصادی قوی تر برگزار می ش��ود، 
در حالیک��ه طولانی و ملال آور بود. برخی هم س��عی 
می کردن��د که فرافکن��ی کرده و جواب س��والات را 
نمی دادند. این کارش��ناس اقتصادی خاطرنشان کرد: 
وقتی یک سیس��تم از تعادل خارج می شود اولین کار 
این است که دلایل ایجاد عدم تعادل شناسایی شده و 

در ادامه راه حل های مناس��ب ارائه شود. از سویی باید 
سطح آگاهی مردم را نسبت به آن عدم تعادل افزایش 
داد. ای��ن اتفاق در مناظره رخ نداد. فقط فهرس��تی از 
موانع و مش��کلات مطرح شد که مردم عادی هم آنها 
را می دانند. حتی در بررس��ی ریش��ه ای مشکلات هم 

صحبت های کلیشه ای مطرح شد.
خ��وش چهره ب��ا بی��ان اینکه مش��کلات اقتصادی 
کش��ور ناش��ی از تحریم های خارجی و ساده اندیشی 
و خوش ب��اوری مس��ئولان در داخل کش��ور اس��ت، 
گفت:  نگاه آسیب شناس��ی در ای��ن مناظره برای این 
مشکلات وجود نداشت. از سویی مطرح شد که خیلی 
از مش��کلات با وجود س��رمایه حل می شود که البته 
س��رمایه نیاز اس��ت اما در کنار آن س��رمایه انسانی و 

مدیریت کارآمد هم نیاز است.

کاندی��دای انتخابات ریاس��ت جمهوری با انتش��ار 
توئیت��ی به ش��بهه ایجاد ش��ده در خص��وص قیمت 
عبایش پاس��خ داد. به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، 
مصطف��ی پورمحمدی کاندی��دای چهاردهمین دوره 
انتخابات ریاست جمهوری، در واکنش به توییت یکی 
از کاربران  ش��بکه اجتماعی ایکس که در مورد قیمت 
عبای وی مدعی ش��ده ب��ود قیمتش بالای ۳۰۰ دلار 
است، نوشت؛»پدر بنده خیاط عبای علما بودند، نیازی 

به خرید از خارج نیست.«

خوش چهره: نمره خوبی به مناظره اول نمی دهم واکنش جالب پورمحمدی به ادعای ۳۰۰ دلار بودن قیمت عبایش

در مناظره فقط آقای پزشکیان بود که از تغییر صحبت  کرد
رئیس ستاد پزشکیان:

۲ جهش در نظرسنجی ها درباره پزشکیان داشتیم

  اول کلام با پزشکیان
بحث مسعود پزش��کیان و علیرضا زاکانی درباره 
اقتصاد ترکیه یکی از نکات قابل توجه اولین مناظره 
تلویزیونی دوره چهارده��م بود؛ زاکانی معتقد بود 
ترکیه با وجود عضویت در ناتو و س��ازمان تجارت 
جهان��ی - که ی��ک گاف تحت اللفظ��ی هم به بار 
آورد - همچنان با تورم بالا دست به گریبان است 
و بنابرای��ن نمی  توان مش��کلات اقتصادی ایران را 
از طریق سیاس��ت خارجی حل ک��رد و در مقابل، 
پزشکیان معتقد بود وضعیت اقتصادی ترکیه بهتر 
از ایران اس��ت. از جال��ب ترین بخش های مناظره 
نخس��ت می توان به اظهارات مس��عود پزش��کیان 
اشاره کرد که از علیرضا زاکانی خواست تا جزئیات 
قرارداد جنجالی شهرداری تهران با چین را روشن 
کند. مس��عود پزش��کیان در صحبت هایش تاکید 
داشت که مشکلات اقتصادی بدون انسجام داخلی 
و بدون بهبود روابط خارجی ممکن نخواهد بود، او 
به تندی از تاثیر منفی  تحریم ها انتقاد کرد و گفت: 
تحریم ها فاجعه است و سپس با اشاره به وضعیت 
منفی ایران از نظر فس��اد و ش��فافیت مالی تاکید 
کرد که دور زدن تحریم ممکن است اما در حاشیه 
آن "بخ��ور بخور" می  شود.پزش��کیان ب��ا انتقاد از 
سیاست های پوپولیستی و تشبیه تحریم به جنگ 
افزود: قربانیان این جنگ فقیران هستند زیرا ایران 
در شرایط کنونی نمی تواند شریک تجاری پایداری 
داش��ته باش��د و حتی چین هم بدون رفع مشکل 

FATF در ایران سرمایه  گذاری نخواهد کرد.
  جوهر کلام پورمحمدی

مصطفی پورمحمدی گفت: اقتصاد تنها راه حل 
اقتصادی ندارد و باید برای حل مش��کل اقتصادی 
مس��ائل فرهنگی، سیاس��ی و بین  المللی نیز حل 
شود.وی از اصولگرایانی همچون جلیلی، زاکانی و 
قاضی  زاده هاشمی انتقاد کرد که هنوز می  گویند 
که تحریم ها مهم نیس��ت.پورمحمدی با انتقاد از 
عدم استقلال بانک مرکزی ایران و عدم تخصیص 
تس��هیلات به صنایع تاکید کرد که اقتصاد کشور 
نیازمند کنار گذاش��تن اقتصاد دستوری و پذیرش 
اصول اقتصاد بازار اس��ت لذا ضرورت جلب اعتماد 

مردم به حاکمیت را مورد تاکید قرار داد.
  جوهر کلام جلیلی

س��عید جلیلی رشد اقتصادی را نیازمند استفاده 
از فرصت ها دانست و مشارکت جامعه را مهمترین 
عامل رش��د اقتصادی بیان کرد و گفت: نباید رشد 

اقتصادی را به جذب سرمایه خارجی منوط کرد.
وی انتقادهایی را از دولت حسن روحانی مطرح 
کرد و افزود: دولت او به مجمع تشخیص مصلحت 
نظام نامه نوش��ته ب��ود که بدون ی��ک توافق بین  
المللی نم��ی  تواند حقوق ماه آین��ده کارمندان را 

بدهد اما این توافق انجام نش��د و هنوز هم حقوق 
کارمن��دان پرداخت می ش��ود. جلیلی با اش��اره به 
اینکه برای آوردن سرمایه و استفاده از دانشمندان 
ج��وان برنامه دارد تاکید کرد به ش��رطی که همه 
پای کار باش��ند. او اظهار کرد: اکنون فرصت های 
تاریخی وجود دارد که با تکیه به آنها اقتصاد ایران 

باید به یک اقتصاد مولد تبدیل شود تا جایگاه خود 
را در اقتصاد جهان پیدا کند.

  جوهر کلام زاکانی
علیرضا زاکانی هم گفت که اعتقاد ندارد تحریم  
ه��ای ظالمان��ه آمریکا مش��کل ایران اس��ت بلکه 
تجویزهای اقتصادی آمریکا مش��کل اصلی است و 

باید قدرت پول ملی تقویت ش��ود.وی در انتقاد از 
پزشکیان تاکید کرد که او همه چیز را به همه چیز 
گِره زد و آخرش هم نتیجه گرفت که نمی توانیم.

زاکان��ی انتقاد مش��ابهی را هم علی��ه مصطفی 
پورمحم��دی مطرح کرد و در تحلیلی ناش��یانه با 
پیش کش��یدن مش��کلات اقتصادی ترکیه اظهار 

ک��رد: روابط بی��ن المللی گس��ترده تر، ضامن حل 
مش��کلات اقتص��ادی نیس��ت.او پیش��نهاد کرد تا 
اقتصاد خ��ود را مس��تقل از ارز طراح��ی کنیم و 
پیش��نهادی برای اعطای اعتبار طلا به جای یارانه 
نق��دی را مطرح ک��رد و با ط��رح ادعاهایی درباره 
واکسن کرونا به دولت حسن روحانی حمله کرد و 

تعجب کارشناسان را برانگیخت.
  جوهر کلام هاشمی

امیرحسین قاضی  زاده هاشمی تنها نامزدی بود 
که در س��وگ رئیس دولت س��یزدهم لباس سیاه 
پوش��ید و گفت: اجرای درس��ت قانون هدفمندی 
یارانه ها مهمترین کاری اس��ت که باید انجام شود 
و سیاست  های دوران حس��ن روحانی رشد منفی 
برای اقتصاد ایران به دنبال داشته است.او در دفاع 
از وعده پیش��ین خود برای حل سه روزه مشکلات 
ب��ورس اوراق بهادار افزود: اگر قدرت در دس��تش 
باش��د حتی در مدتی کوتاه  تر قادر به حل مشکل 
اس��ت؛ ادعایی که انتقاد مس��عود پزش��کیان را به 
دنبال داش��ت. قاضی زاده، دولت حسن روحانی را 
متهم کرد که بورس را به وضعیت بحرانی کشانده 
بود و تاکید کرد که در علم اقتصاد، درباره چگونگی 

برخورد با تورم اتفاق نظر وجود دارد اما اجرای آن، 
راه  ح��ل و مهار تورم اقتصاد سیاس��ی می خواهد، 
در حالی که نامزدهای طرف مقابل می گویند باید 

برای هر کاری، با بیرون سازش کنید.
  جوهر کلام قالیباف

محمدباق��ر قالیب��اف ه��م تاکید کرد ک��ه باید 
از فرص��ت  های موجود اس��تفاده بهینه ش��ود اما 
برخلاف س��ه نامزد دیگ��ر تحریم  ها را کم  اهمیت 
قلمداد نکرد و بصورت تلویحی بر تاثیر آن اش��اره 
نم��ود.وی با اش��اره به اینکه ی��ک مدیر قوی لازم 
اس��ت تا ظرفیت های ه��در رفته در کش��ور را به 
درستی اس��تفاده کند وعده داد که دستمزدها را 
متناسب با تورم افزایش دهد.قالیباف در عین حال 
گفت تحریم هم مهم اس��ت ام��ا ظرفیت  هایی از 
جمله در رابطه با چین و روسیه موجود است که از 
آنها اس��تفاده نمی  شود و خواهان آن شد که برای 
جذب سرمایه  گذاری خارجی به ظرفیت های گروه 
بریکس و سازمان شانگهای توجه شود.شایان ذکر 
است گروه اقتصادی بریکس و پیمان شانگهای دو 
مجموعه بین  المللی هستند که کشورهای چین و 

روسیه قدرتمندترین اعضای آنها هستند.
 ختم کلام

به غیر از مانور بر روی جزئیات مناطره نخس��ت 
انتخابات ریاس��ت جمه��وری دوره چهاردهم، اگر 
کسی امیدوار بود با تماشای اولین مناظره متوجه 
شود که برنامه اقتصادی برخی از نامزدهای ریاست  
جمهوری چیست به این خواسته نرسید زیرا به غیر 
از مسعود پزش��کیان، تقریباً سایرین توجه خاصی 
بر تاثیرات کارشناس��انه تحریم ها و همکاری های 
بی��ن المللی با کش��ور در بهب��ود وضعیت اقتصاد 
داخلی نکردند.در حقیقت، در یک جبهه، س��عید 
جلیلی، علیرضا زاکانی و قاضی  زاده هاش��می قرار 
گرفتند که عمیقاً معتقدند تحریم های آمریکا مهم 
نیستند و با فقط مدیریت بهتر، می  شود نرخ رشد 
اقتصادی را به ۸ درصد رس��اند، س��رمایه  گذاری 
خارج��ی جذب ک��رد، صادرات را بالا ب��رد و تورم 
را مهار کرد.در س��وی دیگر، مس��عود پزشکیان و 
مصطف��ی پورمحمدی بودند که بر ضربه اقتصادی 
تحریم ها و موانع بین  المللی دیگر همچون حضور 
ایران در لیس��ت س��یاه FATF تأکید می  کردند 
و البت��ه محمدباقر قالیباف هم ک��م  و بیش با هر 
دو ط��رف موافق بود!بدی��ن ترتیب می توان گفت 
نکته چش��مگیر مناطره این است که اکثر نامزدها 
معتقدند که همزمان می ش��ود هم کسری بودجه، 
رش��د نقدینگی و ن��رخ تورم را کاه��ش داد و هم 
حق��وق کارکن��ان دول��ت، یارانه ها و نیز س��رمایه  
گذاری دولت و بخش خصوصی را بالا برد تا رش��د 

اقتصادی شتاب بگیرد!

از دور زدن تحریم ها
تا بخور بخور برخی ها

اهم مباحث جالب و جذاب نخستین مناظره 
 چهاردهمین دوره ریاست جمهوری کشور 

از نگاه "عصرآزادی"

عصرآزادی/ شهرام صادق زاده 

اولین مناظره چهاردهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری کشور با حدود نیم ساعت تاخیر 
نسبت به زمان اعلام  شده قبلی آغاز شد و در آن ۶ نامزد تایید صلاحیت  شده دیدگاه های 
خ�ود را درباره رش�د اقتصادی و مهار تورم بیان کردند. برخلاف مناظره های ادوار گذش�ته 
انتخابات ریاس�ت جمهوری، مجری هیچ س�والی از نامزدها نپرسید بلکه به جای آن این ۶ 
کاندیدا به سوال های ضبط  شده چند کارشناس و مقام سابق اقتصادی پاسخ دادند که داوود 
دان�ش جعفری و طهماس�ب مظاهری وزرای س�ابق اقتصاد و دارایی جزو پرس�ش کنندگان 
بودند. از همان لحظات آغازین مناظره ۴ س�اعته روشن شد که قضیه تحریم  های اقتصادی 

کلیدی تری�ن بحث م�ورد اختلاف میان نامزدهاس�ت و در طول مناظ�ره، علیرضا زاکانی و 
امیرحسین قاضی  زاده هاشمی حملاتی به دولت حسن روحانی کرده و در مقابل، به ستایش 
دولت س�یزدهم در واردات واکسن کرونا پرداختند و در عین حال، دولت دوازدهم را مقصر 
مر گ  و میر بالای اپیدمی کووید - ۱۹ دانستند و البته سعید جلیلی نیز انتقادهای مشابهی 
را درباره دوران ریاست جمهوری حسن روحانی مطرح کرد و اظهارات مسعود پزشکیان در 
عدم انتس�اب او به دولت روحانی، برخی از نامزدها را به سخنان کلیشه ای و تکراری وادار 

کرد که از عدم اشِرافیت آنها به مباحث بین المللی حکایت دارد...

در بخشی از مناظره 
نخست، مسعود 

پزشکیان در مقابل 
شیطنت های 

علیرضا زاکانی از او 
خواست تا جزئیات 

قرارداد جنجالی 
شهرداری تهران با 
چین را روشن کند

اسماعیلی: سوالات شفاف تری در مناظرات از 
کاندیداها پرسیده شود

نماین�ده میان�ه در مجل�س ش�ورای 
اس�لامی با تاکید بر لزوم طرح س�والات 
ش�فاف تر در مناظرات، گفت: کاندیداها 
بای�د در مناظ�رات به ارائ�ه برنامه خود 
بپردازند تا م�ردم بتوانند رئیس جمهور 
را انتخ�اب کنند؛ انتظار می رود در چهار 
مناظ�ره باقی مان�ده ش�اهد ای�ن اتفاق 

باشیم.
مه��دی اس��ماعیلی در گفت وگو با ایس��نا در ارزیابی در اولین مناظ��ره انتخاباتی اظهار 
کرد: در مناظره ش��ب گذش��ته ش��اهد رعایت اخلاق بودیم که انتظار می رود این روند در 
س��ایر مناظره ها ادامه پیدا کند.وی اضافه کرد: از ط��رف دیگر نفس برگزاری مناظره ارائه 
برنامه های کاندیداهاست تا مردم از جزئیات مطلع شده و بتوانند رئیس جمهور را انتخاب 
کنند.این نماینده مجلس شورای اسلامی بیان کرد: انتظار می رود که در مناظره های بعدی 
کاندیداه��ا برنامه های خود را به صورت جزئی مطرح کنند و بگویند برای حل مش��کلات 
اقتصادی به خصوص در موضوع معیشت چه برنامه ای دارند.وی بیان کرد: مناظره دیشب 
خوب بود اما بهتر بود که س��والات به گونه ای مطرح می شد که اولویت های مدنظر مردم و 
جامعه در آن قرار داده شده و به صورت شفاف از مردم سوال می شد لذا انتظار می رود که 

در مناظرات آتی سوالات شفاف تری از کاندیداها پرسیده شود.

حسینی: خسارات سیل کندوان جبران گردد
نماین�ده م�ردم رامس�ر و تنکابن در 
مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: وقوع 
سیل در هفته گذشته در محور کندوان 
- چالوس خسارات گسترده ای به مردم 

وارد کرده است.
به گزارش ایسنا، سید شمس الدین حسینی 
در تذکری شفاهی در جریان جلسه علنی امروز 
مجلس بیان کرد: وقوع سیل در جاده کندوان 
هر بار منجر به خسارت مالی به مردم منطقه می شود و به محصولات مردم و خانه ها خسارت 
وارد می کند. باید به این وضعیت رسیدگی شود.وی در ادامه در تذکری خطاب به وزیر بهداشت 
و درمان بیان کرد: بیش از دو ماه است که ساختمان بیمارستان 222 تختخوابی تنکابن آماده 
است اما به علت یک سرگردانی افتتاح نمی شود. انتظار می رود اقدام عاجل صورت گیرد.نماینده 
مردم تنکابن و رامسر در مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: در بحث محصولات برنج، گندم و 
جو یک سرگردانی ای دیده می شود. انتظار می رود هر چه سریع تر این سرگردانی به پایان رسیده 
و خرید تضمینی این محصولات صورت گیرد. هفته گذش��ته نیز در محور کندوان - چالوس 
شاهد وقوع سیل و خسارات گسترده بودیم. این سیل به مردم خسارات زیادی وارد کرد. انتظار 

می رود اقدام عاجل برای جبران خسارت صورت گیرد.

کنایه حسین انتظامی به کاندیداهای پوششی و تخریبی
کاش بساط این کاندیداها که دستمزدهای خوبی هم می گیرند جمع شود

یک فعال رسانه ای در توئیتی نوشت:  
کاش قان�ون انتخابات به ش�کلی بود که 
اج�ازه انصراف به نامزدهای تایید ش�ده 

نمی داد.
به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، حس��ین 
انتظام��ی فعال رس��انه ای و از کارشناس��ان 
میزگ��رد فرهنگ��ی تبلیغات تلویزی��ون، در 
صفحه اجتماعی ایکس نوش��ت:کاش قانون 
انتخابات به شکلی بود که اجازه انصراف به نامزدهای تایید شده نمی داد. اینجوری بساط 

نامزدهای پوششی و تخریبی که دستمزدهای خوبی هم می گیرند، جمع می شد.

خبر


